



CERTIFICATE

СЕРТИФИКАТ

EUROCERT certifies that the Company:
EUROCERT удостоверяет, что Компания:

LLC "MARINE CARGO BUREAU"

Legal address: room 16, lit. G, 25a, Leningradskoe shosse, Kommunar, Gatchinsky district, Leningrad region, Russia, 188320

Actual address: office 301, 4, Mezhevoy canal, Saint-Petersburg, Russia, 198035

ООО "МОРСКОЕ ГРУЗОВОЕ БЮРО"

Юридический адрес: 188320, Россия, Ленинградская область, Гатчинский район, город Коммунар, Ленинградское шоссе, д. 25а, лит. Ж, комната 16

Фактический адрес: 198035, Россия, Санкт-Петербург, Межевой канал, д.4, офис 301

Implements Management System that conforms to the requirements of the standard

Применяет Систему Менеджмента в соответствии с требованиями стандарта

EN ISO 9001:2015

For the following scope:

В отношении следующей области деятельности:

CARGO DECLARATION AND INSPECTION FOR SAFE CARRIAGE BY SEA. DEVELOPMENT OF CARGO STOWAGE AND SECURING SCHEMES/PROJECTS INCLUDING BULKY AND HEAVY LIFT CARGO FOR SAFE CARRIAGE BY SEA AND IN INLAND WATER. LASHING SCHEME OF CARGO IN CARGO TRANSPORT UNITS (CTU) DEVELOPMENT. TESTING OF DANGEROUS GOODS PACKAGINGS. ISSUE AND REGISTRATION OF SAFETY DATA PASSPORTS FOR CHEMICAL PRODUCTS. DETERMINATION OF QUALITATIVE AND QUANTITATIVE CHARACTERISTICS OF COAL, FUEL PELLETS. OBTAINING VERIFIED GROSS MASS OF CONTAINERS. TRAINING OF SHORE-SIDE PERSONNEL INVOLVED IN THE TRANSPORT OF DANGEROUS GOODS.

ДЕКЛАРИРОВАНИЕ И ОСВИДЕТЕЛЬСТВОВАНИЕ ГРУЗА ДЛЯ БЕЗОПАСНОЙ ПЕРЕВОЗКИ МОРЕМ. РАЗРАБОТКА ПРОЕКТОВ/СХЕМ РАЗМЕЩЕНИЯ И КРЕПЛЕНИЯ ГРУЗОВ, ВКЛЮЧАЯ КРУПНОГАБАРИТНЫЕ И ТЯЖЕЛОВЕСНЫЕ ГРУЗЫ, ДЛЯ БЕЗОПАСНОЙ МОРСКОЙ И РЕЧНОЙ ПЕРЕВОЗКИ. РАЗРАБОТКА СХЕМ КРЕПЛЕНИЯ В ГРУЗОВЫХ ТРАНСПОРТНЫХ ЕДИНИЦАХ (ГТЕ). ИСПЫТАНИЕ ТАРЫ ПРЕДНАЗНАЧЕННОЙ ДЛЯ ПЕРЕВОЗКИ ОПАСНЫХ ГРУЗОВ. ОФОРМЛЕНИЕ И РЕГИСТРАЦИЯ ПАСПОРТОВ БЕЗОПАСНОСТИ ХИМИЧЕСКОЙ ПРОДУКЦИИ. ОПРЕДЕЛЕНИЕ КАЧЕСТВЕННЫХ И КОЛИЧЕСТВЕННЫХ ХАРАКТЕРИСТИК УГЛЯ, ТОПЛИВНЫХ ГРАНУЛ. ОПРЕДЕЛЕНИЕ ПРОВЕРЕННОЙ МАССЫ БРУТТО КОНТЕЙНЕРОВ. ПОДГОТОВКА БЕРЕГОВОГО ПЕРСОНАЛА ЗАДЕЙСТВОВАННОГО В ПЕРЕВОЗКЕ ОПАСНОГО ГРУЗА.

Certificate Number / Номер Сертификата: **180RUQS**

Issue Date / Дата выпуска: **24/09/2018**

This Certificate is valid till / Сертификат действителен до: **23/09/2021**

For the Certification Body

Уполномоченное лицо от Органа по Сертификации

GEORGIOS N. SIFONIOS

Director of Development

Директор по Развитию

The validity of this certificate is subject to annual surveillances.

Please check the validity of the certificate from our website using the password **4k39Wg2r**

Lack of fulfillment of the conditions set out in the Certification agreement №12.2018 may render this certificate invalid.

Действие сертификата подтверждается ежегодными надзорными проверками.

Пожалуйста, проверьте действие сертификата на нашем сайте, используя пароль **4k39Wg2r**

Сертификат теряет силу в случае невыполнения условий Соглашения о сертификации системы менеджмента №12.2018.



MS Certification
Cert. No.:3